
Referat af Bestyrelsesmøde Rødvig Badelaug

Tirsdag d. 25. juni 2024 kl. 17.00 på Rødvig Kro & Badehotel

Til stede: Hanne, Kathrine, Peter Michael, Thang, Morten, Pia

Fraværende: Dorte

1. Tilbud på bro fra NBC Marine

Vi har modtaget nyt tilbud fra NBC Marine med tilretning ift bestyrelsens ønsker/krav til en

permanent bro. Morten synes stadig at stolper skal etableres i tømmer.

Den nuværende bro er 15 m. lang. Vi blev enige om at broen skal være 21,6 m lang som foreslået i

tilbuddet. Vi blev enige om en afslutning af broen med T-form med tre trapper med gelænder i

begge sider. Tilbuddet lyder på ca. 400.000,- .

Kathrine kontakter de fonde og kommunen (ift. tilladelse), der har givet tilsagn om fondsmidler, for

at orientere om at vi nu “går med et nyt tilbud” fra NBC Marine.

Herudover kontaktes Havnefoged Lars Olsen i Rødvig havn for at snakke tilbuddet igennem.

2. Åbningstider ny sæson

Vi fastholder nuværende åbningstider indtil nyt møde i August.

3. Eventuelt

Næste møde tirsdag d. 20/8-24


